

舌尖上的广东

Gourmet Canton

6D5N

Guangzhou
Qingyuan
Foshan

广东老表带你吃尽广东!





6天5晚 舌尖上的广东·岭南美食推荐

- 👉 米其林：四季酒店“愉悦轩” Michelin : Four Season Hotel Yu Yue Hin
- 👉 尖沙咀酒楼 Tsim Sha Tsui Restaurant
- 👉 顺德来“脆肉皖鱼” Shunde Specialty “Crispy Pork Tripe Fish”
- 👉 米其林：炳胜 Michelin : Bing Sheng
- 👉 陶陶居点心楼 Tao Tao Ju Dim Sum
- 👉 大鸽饭：主打红烧鸽、盐焗鸽、大鸽饭等，广州必吃！ Da Ge Fan “Roast Pigeon”
- 👉 西关第一：“凌记猪手捞粗”，“濑粉” Lingkee’s Braised Pork Trotter
- 👉 新晋米其林：“松苑”融合岭南园林风格的静谧庭院，新式粤菜，老火靚汤 Michelin : Song Yuan
- 👉 幸运楼：经典粤菜与传统手工点心，本地老广最爱 Lucky Restaurant
- 👉 頭家夜粥：30年老菜脯粥，以陈年菜脯熬制，粥底粒粒分明，香咸鲜甜 Tou Ka Porridge



大鸽饭



凌记“猪手捞粗”

TOUR HIGHLIGHTS

- 清远古龙峡三大奇观 Qingyuan Gulong Gorge:
 - 【云天玻霸】Sky Glass Bridge 挑战世界级高空玻璃桥，凌空漫步心跳加速；
 - 【登峰电梯】Cliff Elevator 垂直穿越山体，俯瞰峡谷奇景；
 - 【九龙瀑布】Nine Dragon Waterfall 近距离感受震撼水幕，宛如人间仙境。
- 探寻佛山，岭南文化与功夫传承之地：
 - 【佛山祖庙】Foshan Ancestral Temple 武术精神发源地；
 - 【黄飞鸿纪念馆】Wong Fei Hung Memorial 欣赏精湛功夫表演，追溯一代宗师传奇；
 - 【广东千古情】Guangdong Eternal Love大型实景演出，沉浸式感受广东千年历史与民俗风情。

全程不进购物店
No Shopping Stop

无自费行程
No Optional Tour

旅费已含基础小费
Included Gratuities Tips



📍 21 Merchant Rd, #04 Room 412, Park Regis Office Tower, Singapore 058267 (By Appointment Only)

☎ (65)8010 8998 ✉ Inquiry@winstravel.com.sg 🌐 www.winstravel.com.sg



参考行程

DAY 1

新加坡 → 广州



齐集新加坡樟宜机场飞往中国广州，抵达广州后由专人接机前往入住酒店。

DAY 2

广州 → 佛山 → 广州 (酒店早餐)



佛山祖庙 + 黄飞鸿纪念馆

走进岭南古建筑典范，追寻一代武术宗师黄飞鸿的足迹，感受“武术之乡”的历史传承。

功夫表演

实景演绎佛山武术风采，近距离观赏南拳、刀棍等传统功夫技艺，热血沸腾。

《广东千古情》大型实景演出

张艺谋式视觉盛宴，融合舞蹈、杂技、情景剧，带你穿越岭南千年传奇与民俗传说。

DAY 3

广州 → 清远 → 广州 (酒店早餐)



清远古龙峡景区

位于广东清远，是华南地区集自然生态、探险挑战与山水风光于一体的热门景点，被誉为“南中国最刺激的峡谷探险胜地”。

云天波霸玻璃桥

横跨悬崖峭壁、全长516米，垂直落差高达300多米，被誉为“亚洲第一高空玻璃桥”。脚下云雾缭绕、峡谷万丈，一步一惊心，是高空挑战者的朝圣地。

登峰电梯

垂直穿越山体的观光电梯，将游客迅速送达高空栈道，节省攀登时间之余，还能沿途俯瞰峡谷美景，体验“飞升”快感。

九龙瀑布群

由九条瀑布组成，瀑布飞流直下、水雾弥漫，气势磅礴，沿着步道穿行其间仿佛置身仙境，是古龙峡最具代表性的自然奇观。

DAY 4

广州 (酒店早餐)



DAY 5

广州 (酒店早餐)



越秀山 & 五羊雕像

广州的“城市之根”，登顶越秀山俯瞰城景，参观广州象征“五羊雕像”，聆听“羊城”美丽传说。

新荔枝湾

岭南水乡的现代演绎，小桥流水、花窗青砖，泛舟其间如入画境，是老广州文化复兴的代表。

西关大屋

探访典型岭南民居建筑，雕花门楼、骑楼街巷尽显广州旧时富庶与风雅。

永庆坊

文艺与传统并存的创意街区，西关老巷与时尚潮店并肩，周边藏着众多非遗工艺与老字号小吃。

上下九步行街

广州最具代表性的传统商业街区，骑楼林立，满街美食与老铺，是感受岭南风情的绝佳之地。

DAY 6

广州 → 新加坡 (酒店早餐)



早餐后，自由活动至约定时间送往机场送机。

私人定制旅游须知

1. 私人定制行程的价格将根据您的出发日期、人数、行程内容及所选酒店星级等因素而有所不同；
2. 此为参考行程，请联系本公司旅游顾问，我们将根据您的旅游天数、酒店偏好及个性化需求，为您量身打造专属行程；
3. 全程以中文讲解，若需英文导游服务请向您的旅游顾问提出要求。



📍 21 Merchant Rd, #04 Room 412, Park Regis Office Tower, Singapore 058267 (By Appointment Only)

☎ (65)8010 8998

✉ Inquiry@winstravel.com.sg

🌐 www.winstravel.com.sg

TOUR ITINERARY

DAY 1

SINGAPORE - GUANGZHOU



Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to Guangzhou, China. Upon arrival, transfer to check in hotel.

DAY 2

GUANGZHOU - FOSHAN - GUANGZHOU
(HOTEL BREAKFAST)



Foshan Ancestral Temple + Wong Fei Hung Memorial Hall

Step into a masterpiece of Lingnan architecture and trace the legacy of martial arts legend Wong Fei Hung in the birthplace of Southern Kung Fu.

Kung Fu Performance

Experience the power and precision of Foshan-style martial arts in a live-action showcase featuring traditional forms like Southern Fist and weaponry.

Guangdong "Qianquqing" (Romance of Guangdong) Show

A spectacular immersive performance and cultural theme park located in Foshan's Nanhai district, often referred to as the first "tourism performance 3.0" in the Greater Bay Area.

DAY 3

GUANGZHOU - QINGYUAN - GUANGZHOU
(HOTEL BREAKFAST)



Qingyuan Gulong Gorge Scenic Area

Located in Qingyuan, Guangdong, this popular eco-adventure destination combines thrilling activities with breathtaking natural landscapes. Known as "South China's most exhilarating canyon adventure park," it offers adrenaline and beauty in equal measure.

Yuntian Boba Glass Bridge

Spanning 516 meters across dramatic cliffs with a vertical drop of over 300 meters, this is Asia's highest glass bridge. With mist swirling below, each step offers a heart-racing view into the abyss—perfect for thrill seekers.

Dengfeng Elevator

A vertical sightseeing elevator carved into the mountain, swiftly carrying visitors up to the cliffside walkway. Enjoy stunning canyon panoramas without the climb—like a skyward journey through nature.

Jiulong Waterfalls

A spectacular cluster of nine cascading waterfalls. Roaring water, misty air, and lush surroundings create a dreamlike scene, making it the most iconic natural wonder in Gulong Gorge.

DAY 4

GUANGZHOU
(HOTEL BREAKFAST)



Huacheng Square

Guangzhou's iconic "city living room" in the heart of its new urban axis, surrounded by modern skyscrapers and illuminated by dazzling lights at night.

Haixinsha

One of the main venues of the Asian Games, located on the Pearl River with open waters on three sides. A symbol of Guangzhou's modern cityscape.

Guangzhou Tower (Canton Tower) – Exterior View

Admire the graceful silhouette of the "Slim Waist" from afar.

Beijing Road Pedestrian Street + Dafo Temple

Stroll down this bustling commercial street blending ancient relics with modern vibrancy. Visit Dafo Temple nearby for a tranquil moment amid the city buzz.

DAY 5

GUANGZHOU
(HOTEL BREAKFAST)



Yuexiu Hill & Five Rams Statue

The historical heart of Guangzhou, visit the iconic Five Rams Statue, symbolizing the city's legendary origins.

New Lychee Bay

A modern revival of Lingnan water-town charm, arched bridges, flowing canals, and elegant Cantonese architecture make for a poetic boat ride through history.

Xiguan Mansions

Step into traditional Lingnan residences, where ornate wood carvings and classic arcade buildings reflect the prosperity and elegance of old Guangzhou.

Yongqing Fang

Wander through restored alleys with hip cafés, heritage crafts, and century-old shops in a lively, artistic setting.

Shangxiajiu Pedestrian Street

A bustling historic shopping district lined with traditional arcades, street snacks, and long-standing stores.

Pearl River Night Cruise

Sail along the Pearl River under city lights. Iconic landmarks like Canton Tower and Haixinsha glow in the night, offering a dazzling panorama of modern Guangzhou.

DAY 6

GUANGZHOU - SINGAPORE
(HOTEL BREAKFAST)



After breakfast, free & easy and then transfer to the airport for your flight back to Singapore.



PRIVATE CUSTOMIZED TOUR-IMPORTANT NOTES

- 1.The price of a custom-made private tour may vary based on your chosen travel dates, number of travelers, itinerary preferences, and hotel star rating.
- 2.This is a sample itinerary. Please consult with our travel specialists to tailor the duration, hotel selection, and experiences to create a personalized journey just for you.
- 3.The tour will be conducted entirely in Mandarin throughout the journey unless special request.



📍 21 Merchant Rd,#04 Room 412,Park Regis Office Tower, Singapore 058267(By Appointment Only)

☎ (65)8010 8998

✉ Inquiry@winstravel.com.sg

🌐 www.winstravel.com.sg